

REPUBLIQUE DU CAMEROUN

Paix – Travail – Patrie

MINISTRE DES FORETS
ET DE LA FAUNE

SECRETAIRE D'ETAT

SECRETARIAT GENERAL

DIRECTION DES FORETS

Pool Technique-Système
Informatique de Gestion des
Information Forestières



BP: 34 430 Yaoundé
Tél: 222 23 49 59
Site web www.minfoc.cm

REPUBLIC OF CAMEROON

Peace – Work – Fatherland

MINISTRY OF FORESTRY
AND WILDLIFE

SECRETARY OF STATE

SECRETARIAT GENERAL

DEPARTMENT OF FORESTRY

Technical Pool-Computer
System for Forestry Data
Management

N° 0101

/CRP/MINFOF/SETAT/SG/DF/SDAFF/PT-SIGIF

Yaoundé, le 30 MAI 2023

COMMUNIQUE RADIO-PRESSE

Le Ministre des Forêts et de la Faune rappelle aux opérateurs économiques de la Filière Bois, utilisateurs du Système Informatique de Gestion des Informations Forestières de deuxième génération (SIGIF 2), que la création et la gestion des sous-comptes utilisateurs de leurs entreprises relève de leur totale responsabilité. Ils peuvent donc à cet effet, procéder à l'activation, désactivation et réinitialisation de ceux-ci selon leur besoin.

Le Ministère des Forêts et de la Faune ne peut pas, comme c'est le cas pour toutes les données créées par les sociétés, apporter une quelconque modification (activation, désactivation et réinitialisation) à ces sous-comptes.

Le Ministre des Forêts et de la Faune exhorte les opérateurs économiques à davantage de vigilance et de prudence dans la gestion des sous-comptes créés pour leurs personnels et partenaires, tout en rappelant qu'il leur est loisible de saisir les juridictions compétentes en cas d'abus quelconques observés.

Copies :

- DF, DPT;
- SEGIF;
- CELCOM (Pour diffusion);
- Toutes DRFOF;
- Toutes DDFOF;
- Tous Chefs de Postes Check point-Traçabilité;
- GFBC;
- Tous Syndicats de la profession;
- Toutes Associations de la profession forestière.

Jules Doret Ndongo

REPUBLIQUE DU CAMEROUN

Paix – Travail – Patrie

MINISTERE DES FORETS
ET DE LA FAUNE

SECRETAIRE D'ETAT

SECRETARIAT GENERAL

DIRECTION DES FORETS

Pool Technique-Système
Informatique de Gestion des
Information Forestières



BP: 34 430 Yaoundé
Tél: 222 23 49 59
Site web www.minfof.cm

REPUBLIC OF CAMEROON

Peace – Work – Fatherland

MINISTRY OF FORESTRY
AND WILDLIFE

SECRETARY OF STATE

SECRETARIAT GENERAL

DEPARTMENT OF FORESTRY

Technical Pool-Computer
System for Forestry Data
Management

0101

N° /CRP/MINFOF/SETAT/SG/DF/SDAFF/PT-SIGIF

Me

Yaoundé, 30 MAI 2023

RADIO-PRESS RELEASE

The Minister of Forests and Wildlife hereby wishes to remind economic operators in the timber Sector, users of the second generation Computerized Forest Information Management System (SIGIF 2), that the creation and management of user sub-accounts for their companies is under their full responsibility. To this end, they can therefore activate, deactivate and reset them according to their needs.

The Ministry of Forests and Wildlife cannot, as is the case for all data created by companies, make any modification (activation, deactivation and reset) on these sub-accounts.

The Minister of Forests and Wildlife urges economic operators to be more careful in the management of sub-accounts created for their staff and partners, while recalling that they are free to seize the competent courts in the event of a dispute.

Copies :

- DF, DPT;
- SEGIF;
- CELCOM (For broadcast);
- DRFOF;
- DDFOF;
- Post Managers Check point-Traceability;
- GFBC;
- Associations of the forestry profession;

Le Ministre
Minister
Ministry of Forestry and Wildlife
MINISTRE DES FORETS ET DE LA FAUNE
Jules Doret Ndongu